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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 10. februar 2012
stillet følgende spørgsmål nr. 133 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Esben Lunde Larsen (V).

Spørgsmål 133:

”Ministeren bedes gøre rede for, hvad ministeren agter at gøre for de ca. 500 landmænd, 
der stadigvæk ikke har fået udbetalt enkeltbetalinger”

Svar:

Den 21. februar 2012 var der 142 ansøgninger om enkeltbetaling for 2011, som endnu 
ikke var færdigbehandlet.

Der arbejdes i NaturErhvervstyrelsen målrettet på at få de sidste sager færdigbehandlet, 
således at udbetalingen kan finde sted så hurtigt som muligt.
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